



Besluitenlijst Presidium

Datum	18-11-2025
Tijd	19:00 - 20:30
Locatie	Commissiekamer beneden
Voorzitter	Judith Keijzers-Verschelling
Griffier	Mark van Oosterwijk
Aanwezigen	Marienette Wemelsfelder (D66), Daan Goutziers (De Gewone Man), Fons Peeters (CDA), Hans van de Ven (Dorpsvisie), Luuk van Straten (Sociaal Progressief Oirschot), Joris van de Loo (VVD).

1 **Opening en vaststelling agenda**

De voorzitter opent de vergadering. De agenda wordt zonder wijzigingen vastgesteld.

2 **Mededelingen**

Geen

3 **Besluitenlijst en actielijst presidium 30 september 2025**

De acties 61 en 65 staan nog open. Overige actiepunten zijn afgewerkt.
De besluitenlijst wordt ongewijzigd vastgesteld.

4 **Raadsplanning en agenderingsverzoeken**

Besluiten:

Het presidium:

- Plant de volgende raadsvoorstellen in op de bijbehorende raadsvergaderingen, zonder voorafgaande agendering tijdens een raadsbijeenkomst:
 - Bopa de Punt – 9 december 2025
 - Eerste wijziging Verordening Starterslening gemeente Oirschot 2024 - 9 december 2025
 - TAM IMRO Omgevingsplan 'Broekstraat 30-31 - 9 december 2025
 - Bestemmingsplan Buitengebied herziening Nieuwedijk 24 – 27 januari 2026
 - Grex de Scheper – 2 december 2025
- Stemt in met een gezamenlijke beeldvorming over de BOPA BIC Noord (ASML) op maandag 8 december in het gemeentehuis van Best;
- Stemt ermee in het onderwerp Actualisatie IHP na de verkiezingen te plannen voor behandeling;
- Plant Ecologisch Bermbeheer (beeldvorming) op 20 januari 2026;
- Plant een gezamenlijke beeldvormende sessie met de raad van Best over het herindelingsadvies, bij voorkeur op dinsdag 24 februari in Oirschot;
- Stemt in met de volgende wijzigingen in geplande raadsvoorstellen:
 - Lagere OZB maatschappelijk belang behartigende instellingen: van 09-12 naar 27-01
 - De Stoelendans: van 28-10 naar 09-12

5 **Agenda's raadsbijeenkomst 25 november 2025 en 6 januari 2026**

Besproken:

- **Luuk van Straten** stelt voor een oordeelsvormende sessie over GREX de Scheper de organiseren op 25 november. Zijn fractie overweegt een motie. In verband met de beschikbare tijd op 25 november geven anderen er de voorkeur aan een eventuele motie direct te bespreken in de raadsvergadering op 2 december.

Besluiten:

Oirschot

Het presidium:

- Stelt de agenda voor de raadsbijeenkomst op 25 november vast en plant een Oirschots Podium over cultuursubsidies in;
- Stelt de opzet van de sessie 'Adviesraad Zorg en Samenleving: Oirschots Podium' ongewijzigd vast;
- Stelt de opzet van de sessie Lokale Educatieve Agenda (LEA) – beeldvorming ongewijzigd vast;
- Stelt de opzet van het richtinggevend debat over Den Heuvel-Boterwijk ongewijzigd vast;
- Stelt de agenda voor de raadsbijeenkomst op 6 januari gewijzigd vast, met dien verstande dat een actualiteitsessie voor alle portefeuillehouders wordt ingepland;
- Geeft de griffie opdracht een opzet van de sessie Leefdael II – beeldvorming voor te bereiden in samenwerking met het college.

6

Vaststellen agenda besluitvormende raadsvergadering van 2 december en 9 december

Besproken:

- **Hans van de Ven** geeft aan het voorstel over de Stoelendans liever gesplitst te zien in meerdere voorstellen. **De burgemeester en de griffier** geven aan dat dit met (een) amendement(en) bewerkstelligd kan worden. De griffier is beschikbaar om te ondersteunen bij het schrijven van een amendement.

Besluiten:

- De volgende agendapunten worden als hamerstuk opgenomen op de agenda voor de raadsvergadering van 2 december:
 - Burap III
- De volgende agendapunten worden als bespreekpunt opgenomen op de agenda voor de raadsvergadering van 2 december:
 - GREX/grondexploitatie De Scheper 2
 - Herindelingsontwerp fusie Oirschot-Best
- De volgende agendapunten worden als hamerstuk opgenomen op de agenda voor de raadsvergadering van 9 december:
 - Controleprotocol en (definitieve) normenkader
 - Eerste wijziging Verordening Starterslening gemeente Oirschot 2024
 - Onder voorbehoud (gedeeltelijke) uittreding Gemeenschappelijke Regeling Samenwerking Kempengemeenten tegen 31 december 2027
 - BOPA de Punt
- De volgende agendapunten worden als bespreekstuk opgenomen op de agenda voor de raadsvergadering van 9 december:
 - Volkshuisvestingsprogramma
 - Belastingverordeningen
 - Verordening Jeugdhulp Gemeente Oirschot 2026
 - De Stoelendans
 - TAM IMRO Omgevingsplan Broekstraat 30-31

7

Terugblik diverse overleggen

Raadsbijeenkomst 30 september

Fons Peeters: de presentatie over de bestuurlijke monitor sociale leefomgeving was ondermaats en rommelig. **Daan Goutziers** werd pas aan het einde van de sessie duidelijk waarover deze eigenlijk ging.

Raadsbijeenkomst 21 oktober

Oirschot

Luuk van Straten: constateert dat wethouder Van den Biggelaar aan het einde van de A58-sessie een conclusie trok, terwijl dat niet passend was bij de sessie.

Luuk van Straten: het is jammer dat er met mijn opmerkingen niets gedaan is in het voorstel over De Stoelendans. **De burgemeester** antwoordt dat een voorstel in handen van de raad niet zomaar kan worden gewijzigd door het college.

Marienette Wemelsfelder was niet onder de indruk van het onderzoek naar gebruikerstevredenheid in de Stoelendans.

Hans van de Ven wenst naar aanleiding van het gesprek over De Stoelendans graag breder stil te staan bij het thema maatschappelijk vastgoed. Anderen sluiten zich daar bij aan. Dit onderwerp komt op de raadsplanning (= **actiepunt 73**)

Raadsvergadering 28 oktober

Geen opmerkingen

Raadsvergadering 11 november

Joris van de Loo: is een beperkt aantal interrupties per persoon een goed idee? **De burgemeester** vindt van niet, anderen sluiten zich daarbij aan.

De burgemeester geeft aan als voorzitter de interrupties in de termijn van het college kort te hebben gehouden. Ondanks deze insteek kwam het onderling debat van raadsleden moeizaam uit de verf.

Daan Goutziers: wethouders hadden erg veel tijd nodig voor hun eerste termijn. **De burgemeester** werpt tegen dat dit ook komt door de vele interrupties.

Marienette Wemelsfelder heeft behoefte aan een 'vraag- en antwoordsessie' over de begroting. Anderen herkennen de behoefte. **Afspraak:** deze mogelijkheid wordt volgend jaar opnieuw bespreekbaar gemaakt (= **actie 74**).

8 Diverse overzichten

Geen opmerkingen

9 Mail inwoner over inspreken

Besproken:

- Raadsvoorstellen zijn niet veel langer dan een paar weken voor een raadsvergadering beschikbaar. Het is daardoor lastig om inspraak over raadsvoorstellen naar voren te verplaatsen;
- Het presidium steunt de gedachte om inwoners en belanghebbenden eerder in een beleidsvormingsproces (in de beeldvormende of richtinggevende fase) een podium te bieden om mee te praten. In de opzet van sessies kan daarvoor meer ruimte worden gevonden.

Besluiten:

Het presidium:

- Doet geen voorstellen voor wijzigingen van inspraak over raadsvoorstellen;
- Stemt ermee in dat inwoners vaker en ruimer de gelegenheid krijgen zich te roeren in de beeldvormende en richtinggevende fase;
- Verzoekt de griffier dit standpunt over te brengen aan de afzender van de mail.

10 Permanente aandacht voor dossier A58 (Fons Peeters)

Besluiten:

Het presidium:

- Brengt A58 als vast onderwerp onder in de actualiteitsessie van wethouder Van den Biggelaar en verzoekt het college telkens ter voorbereiding een kort memo aan te leveren (max 1 A4).

Actiepunten presidium (doorgehaald is afgewerkt)				
Nr	Datum	Actiepunt	Actie door	Afgerond voor
61.	20-05-2025	Verbeteren leesbaarheid overzichten Themapagina's	Griffier	06-01-2026
65.	02-09-2025	Opzet sessie 'monitoring woningbouw' (13-01-2026) bespreken in presidium	Griffier	30-12-2025
73.	18-11-2025	Maatschappelijk vastgoed op raadsplanning	Griffier	16-12-2025
74.	18-11-2025	'Vraag en antwoordsessie' over begroting opnemen in de planning voor 2026 → bespreken in presidium mei/juni	Presidium	01-07-2026

Deze besluitenlijst is vastgesteld in de vergadering van het presidium op 2026

Mark van Oosterwijk
Griffier

Judith Keijzers-Verschelling
Voorzitter